
Skolebestyrelsesmøde Sejs Skole 

Tirsdag den 15.05. 2018 klokken 20.30-21.30 
Afbud: Peter Lunde, Rikke Meldhede, Hanne Jacobsen,  Følgende datoer er der skolebestyrelsesmøder dette skoleår: 

21/8 – 19/9 – 25/10 – 7/12 -15/1 – 27/2 – 4/4 – 
15/5 – 11/6 
 

Dagsorden Referat 
1. 

Status på skoleårets planlægning (5 min) 

 

a) Orientering 

Vi har næsten fordelt alle opgaverne forud for 
skemalægningen. De kommende to dage (16. og 17. 
maj) skal 3 medarbejdere fra skolen arbejde med 
skemalægning. Vi forventer at skemaet er færdigt 
inden 1. juni.  
Orientering om sammenlægning af kommende 9. 
klasser fra 4 til 3 klasser, som lægges sammen næste 
skoleår. De 4 klasser fastholdes dog i dansk og 
engelsk. Skolebestyrelsen bakker op om beslutningen.  
 

2. 

Forældretilfredshedsundersøgelse(15 min)   

 

a) Orientering (se bilag) 

b) Drøftelse 

c) Beslutning af evt. fokusbb 

Skolebestyrelsen har fået udleveret bilagene fra 
trivselsundersøgelsen. Det er meget tilfredsstillende at 
konstatere, at forældrene er godt tilfredse med den 
indsats, der leveres fra skolen generelt. Der er 
umiddelbart to steder, det ikke er helt godt. Det 
drejer sig om udendørs- og indendørsområder. Vi 
mangler kapacitet indendørs som fx grupperum og 
ordentlige legeområder. Derudover er der problemer 
omkring de trafikale forhold.  
Elevplanerne som centrale for kommunikationen 
mellem skole og hjem ligger i den lave ende. Det har 
skolen planer om at arbejde med fremadrettet. 
Skolebestyrelsen drøftede overordnet set andre 
muligheder for at lave en elevplan mere dynamisk. 
Der blev bl.a. givet udtryk for, at kommunikationen 
skal være vigtigere end elevplanen. Elevplanen kan 
være grobund for samtalen, hvis den følges op af en 
samtale. Det kan fx være cafésamtaler.  
Skolen vil i kommende skoleår gentænke elevplanen. 
Den skal være dynamisk og fremadrettet. Der vil være 
forskel på elevplaner fra indskoling, mellemtrin og 
udskoling. Fx trivsel, uddannelsesparathed etc.  
I forhold til skolerapporten drøftedes beslutningen om 
at tilbyde nogle klasser en aktivitetspakke ved høj 
svarprocent. Det samlede beløb der er anvendt til det, 
er 2000 kr. Det har været vigtigt med en høj 
svarprocent. 
Trivselsundersøgelsen måtte i første omgang ikke 
fremlægges for forældrene. Det har skabt lidt debat 
om hvorfor? Der er nogle, der har stillet spørgsmål 
ved om det også kan være rigtigt. Derfor har et enigt 
børn- og ungeudvalg nu besluttet, at skolerapporten 
alligevel offentliggøres.  
 

3  I øjeblikket ser det ud til at der bliver et 
driftsoverskud på 400.000 kr i 2018. Fra august 18 til 



Sejs skoles økonomiske status 30.4.18 (5 

min) 

 

a) Orientering  

b) Drøftelse  

august 19 er resultatet 700.000 kr. Det der i sidste 
ende er udslagsgivende er, hvor mange elever, der er 
på skolen 5. september. Pengene skal bruges til at 
afdrage på gælden. Noget af det vi har gjort en særlig 
indsats for at nedbringe er vikarudgifterne. Det ser ud 
til at lykkes. Kristian eftersender bilaget! 
 

4. 

Helhedsplan Sejs-Svejbæk (10 min)  

a) Kort orientering 

b) Drøftelse  

8. maj stemte et enigt økonomi- og erhvervsudvalg 
helhedsplanen igennem. I øjeblikket er man i gang 
med at finde midlertidige pladser til børnehave og 
vuggestue.  
Der skal placeres et udviklingsområde til hal, placeres 
boldbaner og ikke mindst skal trafikforholdene 
forbedres. Intentionen er, at man vil vende skolens 
hovedindgang. Det betyder også, at Tyttebærvej 
gøres trafikfri for forældre. Måske køretilladelse for 
lærere og parkering. Der skal tages højde for 
muligheder for udvidelse af halkapaciteten. Man vil 
lave et åbent område ved multihuset. Der er på lang 
sigt overvejelser om at flytte Julsøhaven. Man regner 
med at der skal ligge boldbaner i det nuværende Carls 
Skov. Vi skal som skolebestyrelse og skoleledelse 
presse på med at få lavet udvidelser af skolen. En ting 
er en hal, men at være på bagkant i forhold til 
kapacitet på skolens område er ikke befordrende. 
Derfor skal vi sørge for at få processen i gang.  
Mange af de ønsker, vi har haft i forbindelse 
halbyggeri, udflytning af julsøhaven etc. er kommet 
med i planen. Vi skal som skole lægge pres på 
forvaltningen for at få skub i tingene. Tingene skal 
gennemføres i den rigtige rækkefølge. Fx skal de nye 
parkeringsforhold på plads inden vi kan vende 
hovedindgangen. KM indkalder forvaltningen til møder 
om det videre forløb. 
Kan vi tænke skolegård med legeplads, multibaner 
etc. ind i helhedsplan og kan vi inddrage 
forældreforeningen i arbejdet? Drøftelser om fonde, 
sponsorløb så noget mere jordnære projekter på 
skolen kan gennemføres. Skolens ledelse har fokus på 
at legeplads og øvrige udendørsområder understøtter 
skolens samlede elevtal. Så jo flere elever jo flere 
udendørs kvadratmeter også.  
 
 

5. 

Skolebestyrelsens tilsynsplan (15 min)  

a) Oplæg v Morten 

b) Drøftelse  

c) Beslutning  

Udsat 

6. 

Orientering (10 min) 
 

a) Formand  

 

 



b) Skoleledelsen  

c) Andre medlemmer 
7. 

Punkter til kommende møder. (5 min) 
 

 

 

8. 

Eventuelt (5 min) 
 

 

  

 


